
 

 

Číslo zápisnice: SDV SK 04/2024 
 
 

ZÁPISNICA  
zo zasadnutia orgánu s rozhodovacou právomocou 

 
 
Názov športovej organizácie: Slovenská kanoistika – sekcia divokých vôd 
 
Názov zasadajúceho orgánu: Výkonný výbor sekcie divokých 
vôd Slovenskej kanoistiky  
 
Miesto konania zasadnutia: Bratislava + online 
Deň konania zasadnutia: 6.5.2024  
Čas začiatku zasadnutia: 14:00 hod Čas ukončenia zasadnutia: 16:30 hod 
  

Predsedajúci: Martin Stanovský Zapisovateľ: Martin Stanovský ml. 
 
Členovia orgánu zúčastnení na zasadnutí:  

1. Martin Stanovský   
2. Róbert Orokocký 
3. Renáta Daníková 
4. Igor Ižo (online) 
5. Jaroslav Slúčik (online) 

 
 

 
Ostatní: 

1. Martin Stanovský ml. 
2. Martin Vesel (online) 
3. Martin Skubík (online) 

 
Ospravedlnení:  
 
 
Počet členov potrebných na uznášaniaschopnosť orgánu: 3  
UZNÁŠANIASCHOPNOSŤ:  

❏ ÁNO 
❏ NIE  

Počet členov/hlasov potrebných na schválenie rozhodnutia: 3  
 
Po začatí zasadnutia predsedajúci konštatuje, že lehota 7 dní na prípravu 
zasadnutia dodržaná  

❏ BOLA 
❏ NEBOLA 

  
SCHVÁLENÝ PROGRAM ZASADNUTIA:  

1. Komisie 
2. Rôzne 

  



 

 

PODKLADY K JEDNOTLIVÝM BODOM ROKOVANIA:  
❏ podklady boli zaslané elektronicky k bodom  
❏ podklady boli predložené na zasadnutí k bodom  
❏ podklady k jednotlivým bodom sú archivované elektronicky na sekretariáte 

sekcie divokých vôd Slovenskej kanoistiky, príp. ich schválená výsledná podoba 
zverejnená na webovej stránke www.canoe.sk  

 
 
ROKOVANIE O JEDNOTLIVÝCH BODOCH PODĽA PROGRAMU ZASADNUTIA: 
 

 
1. Úvod 
 
Martin Stanovský otvoril zasadnutie VV SK SDV.  
 
 
2. Komisie 
 
Komisia klubov, mládeže a vzdelávania 
Renáta Daníková predložila na schválenie úpravy v smernici o financovaní trénerov. 

 
Hlasovanie: Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
VV jednohlasne schválil  
 
 
Súťažná komisia 
Predseda Súťažnej komisie I. Ižo predložil na schválenie návrh nákladov na účasť L. Záhorskej 
ako rozhodkyni na OH v Paríži.  
 
VV rokoval o výnimke zo „Smernice o poskytovaní náhrad medzinárodným rozhodcom 
vysielaným SK SDV na medzinárodné podujatia organizované ICF a ECA“ a schválil L. 
Záhorskej preplatenie požadovaných nákladov na zabezpečenie dopravy na letisko vo výške 
100% z predloženého rozpočtu. 
 
Hlasovanie: Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
VV jednohlasne schválil  
 
 
VV sa zaoberal žiadosťou M. Macúša k zabezpečeniu dopravy na SP v Augsburgu.  

VV sa nemohol žiadosťou zaoberať nakoľko nebol predložený požadovaný rozpočet na akciu. 
 
 
Komisia vrcholového športu 
Predseda KVŠ R. Orokocký predložil na schválenie Poradie nominácie do RD v slalome aj v 
crosse 2024. 

Hlasovanie: Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
VV jednohlasne schválil  
 



 

 

Predseda KVŠ R. Orokocký predložil na schválenie akciu ME v Tacene. 

Hlasovanie: Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
VV jednohlasne schválil  
 
 
Martin Stanovský ml. preložil na schválenie štatút reprezentanta. 

Hlasovanie: Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
VV jednohlasne schválil  
 
 
VV sa na svojom zasadnutí zaoberal pravidlami udeľovania akreditácii pre tretie osoby. 
Výsledkom rokovania je systém, kde akreditáciu pre člena slovenskej výpravy môžu obdržať 
iba konkrétne osoby schválené na danú akciu VV SK a zároveň musia mať podpísaný štatút 
reprezentanta. Výnimku tvoria iba hostia Slovenskej kanoistiky. 

Hlasovanie: Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
VV jednohlasne schválil 
 
 
Predseda KVŠ R. Orokocký infomoval VV o ďalšom postupe pri zabezpečovaní akcií RD 
mládeže, kde navrhol nomináciu Vladimíra Chrapčiaka ako vedúceho akcií. V rámci diskusie 
poznamenal, že p. Chrapčiak má u neho absolútnu dôveru a v rámci metodiky práce 
s mládežou majú podobné názory. 

Hlasovanie: Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
VV jednohlasne schválil 
 
 
VV obdržal žiadosť od nominovaných olympionikov, s požiadavkou aby Lukáš Giertl bol 
vedúcim na OH v Paríži. VV sa zhodol, že takéto rokovanie už prebehlo a svoj postoj nemení, 
tzn. nesúhlasí s nomináciou L. Giertla ako vedúceho akcie na OH v Paríži. 
 
 
VV sa zaoberal nedostačujúcou organizáciou nominačných pretekov v kayak crosse 
v Čunove. VV posúdil, že organizátor podcenil situáciu, čo malo za dôsledok slabú kvalitu 
pretekov a časový sklz. Jednohlasne sa všetci zhodli, že nie je možné aby v budúcnosti boli 
takto zle zorganizované nominačné preteky. Nápravu bolo vidno už v Liptovskom Mikuláši. 
 
 
5. Rôzne 
 
VV sa zaoberal sťažnosťou na nedôstojné a vulgárne správanie Petra Murcka počas 
komunikácií so Športovým riaditeľom a členmi VV. Na základe rozhodnutia VV má tréner P. 
Murcko povolenie obdržať počas akcie ME v Tacene akreditáciu. Ubytovanie a diéty na akcii 
si však musí zabezpečiť a hradiť z vlastných prostriedkov. 
 
P. Murcko je rozhodnutím VV SK SDV podmienečne vylúčený z reprezentácie do konca roka 
2024 a zároveň bude tento prípad postúpený aj na disciplinárnu komisiu.  

Hlasovanie: Za: 3, Proti: 1, Zdržal sa: 1 
VV schválil 
 



 

 

Predseda SDV na stabilizovanie situácie poveruje aby úlohu vedúceho akcií RD dočasne 
zastával Martin Stanovský ml. s tým, že navrhne aby pre Športového riaditeľa bola znížená 
ročná odmena. 
 
VV zobral na vedomie 
 
 
VV sa zaoberal predraženými faktúrami za poskytované služby od firmy Magic Travel, s.r.o. 
pre športovcov financovaných z prostriedkov Team Slovakia (Top tím). 
Slovenská kanoistika musí byť dbať na hospodárnosť a efektívnosť vynakladania štátnych 
prostriedkov, ako aj na dodržiavanie zákona o verejnom obstarávaní. VV odporúča 
uskutočňovať nákupy služieb na priamo, a nie cez sprostredkovateľské spoločnosti. 
 
VV sa uzniesol na tom, že firma Magic Travel, s.r.o. prestáva byť obchodným partnerom SK 
a zastavujú sa akékoľvek ďalšie objednávky a fakturácie cez túto cestovnú agentúru. 
 
VV zobral na vedomie 

Hlasovanie: Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
VV schválil 
 
 
 
 

 
 
       __________________                         __________________ 
 

      Zapisovateľ       Predseda SK SDV 
MSc Martin Stanovský ml., MPA               Martin Stanovský st. 
 
 
 
 
 


